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This book is for everyone who wants to know more about Latin, about the language
and about its influence on the culture and history of Europe. It covers the basic facts
about the pronunciation of Latin, the most common words, and something about the
forms of words. It also includes a fair number of well-know phrases and quotations.
This is not a textbook in any traditional or modern sense. It is mainly about how and
when the language was used, and how it has gradually influenced other languages.
You will not need special previous knowledge; everything you need to know will be
introduced as you go along...
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看看热闹蛮好的

-----------------------------
书名仿普林尼的自然史，想融合*有用的知识和有趣的掌故*（65页）。按年代顺序，将
拉丁文学重要人物提点一下，穿插基础知识（罗马人名字、日历），重要拉丁词和概念
会简单介绍。问题是实在太过简单，太过基础，是Wheelock引言、或者Elementary
Latin
Dictionary最前面基础知识板块的放大版，只适合本科生和对拉丁文无任何了解的初级
读者。不明白为什么牛津，哪怕是牛津（美国），竟会出版这样简单而初级、可以一目
十行的书，实在跌份。这样的科普书理应换一家商业出版社。全书第三部分是不足40页
的语法要点概述，还配单词表和拉丁常用词组。总之不伦不类的。

-----------------------------
内容像是简单拼凑起来的；章节之间的联系很松散。另外逻辑也差。

-----------------------------
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